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ROMANIA 

PRIMARIA COMUNEI CRACAOANI 

 

PROCES  VERBAL 

 
          Incheiat astazi  20 noiembrie  2020   in sedinta  extraordinara de indata a 
Consiliului local al comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin 

Dispozitia nr. 256 din 19 noiembrie 2020. 
Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, cu respectarea conditiilor de 

siguranta,  participand un numar de 12 consilieri.Liseste d-l consilier Usturoi Ilie-
Stelica.  Participa  primarul comunei, secretarul general al comunei, contabilul sef 

al institutiei si consilierul pentru achizitii publice. Presedintele de sedinta doamna 
Zaharia Dana-Andreea constata ca este indeplinit cvorumul de defasurare a 

sedintei si da citire ordinei de zi: 
         1.Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului local pentru anul 2020. 

         2.Proiect de hotarare privind modificarea Programului anual al achizitiilor 
publice pentru anul 2020. 

          3.Proiect de hotarare privind   desemnarea reprezentantilor Consiliului local 
Cracaoani in cadrul Consiliului de administratie al Scolii „Gheorghe Savinescu” 
din comuna Cracaoani. 

         4.Proiect de hotarare privind  aprobarea cuantumului si numarului burselor 
acordate elevilor din invatamantul preuniversitar  de stat la nivelul Comunei 

Cracaoani in anul scolar 2020-2021  

 

     Supune apoi la vot ordinea de zi.  Se aproba cu unanimitate a consilierilor 
prezenti. Se supune la vot si procesul verbal de la sedinta anterioara. Se aproba cu 

unanimitate de voturi.  
 In continuare se trece la discutarea   punctului   inscris pe ordinea de zi: Proiect de 

hotarare privind  rectificarea bugetului local pentru anul 2020 
   Ia cuvantul contabilul sef al primariei care prezinta referatul de aprobare si 

raportul de specialitate la proiectul de hotarare avizat favorabil de catre comisiile 
de specialitate ale consiliului local. Detaliaza apoi anexa la bugetul rectificare. 

Arata ca sant necesari bani pentru achizitia unei noi centrale la sediul primariei si 
de asemenea achitarea unor marcaje rutiere si a energiei electrice la iluminat 
public, dar si achizitia de material antiderapant pentru sezonul rece. Se trece la 

discutii pe marginea celor prezentate. D-l Dogariu C-tin considera ca ar trebui 
diminuata suma acordata pt marcaje si completat la material antiderapant. D-l 

Stacescu C-tin arata ca sant cheltuieli propuse care nu au fost prevazute la achizitii, 
cum ar fi aceste marcaje pe care nu le considera neaparat necesare. Responsabilul 
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pt achizitii arata ca acestea intra la reparatii si intretineri drumuri. D-l Savin 
Dionisie arata ca marcajele rutiere au rost ul lor fiind absolut necesare pentru 

siguranta circulatiei, mai ales pe timp de noapte si de ceata densa. Au fost 
numeroase accidente din cauza asta inclusiv pe dumurile comunale din 

Cracaoani.D-l Dogariu considera ca intradevar e necesar sa existe marcaje in 
conditii de vizibilitate redusa.  In ceea ce priveste antiderapantul d-l Stacescu crede 

ca era mai ieftin daca se lua  direct prundis din albia raului pentru impratiat pe 
drumurile satesti decat sa se achizitioneze . D-l Usturoi Vasilica arata ca e ilegal sa 

exploatezi prundis din albia raului fara aprobare de la Apele Romane. Doamna 
primar arata ca ar fi necesara alocarea unei sume de bani si pentru plata unor 

lucrari de reparatii executate la monumentul din satul Cracau Negru. Doamna 
contabila arata ca e necesara si trecerea acestor lucrari in planul de achizitii. D-l 

Zamfir Petre arata ca la solicitarea preotului din Cracau, urmare a deteriorarii 
monumentului, viceprimarul comunei, Amarinei Gheorghe a contactat o firma care 

a executat lucrarea, dar pentru ca nu erau bani nu a  fost prinsa in planul de 
achizitii urmand sa fie adaugata ulterior odata ca identificarea unor resurse 
financiare. Lucrarea era necesara deoarece era planificata sfintirea noii biserici din 

acest sat si monumentul din preajma nu arata cum trebuie, in plus suma ce trebuie 
achitata crede ca mai poate fi negociata. Nemaifiind alte discutii se supune la acest 

proiect de hotarare. Se aproba cu unanimitate de voturi. Se trece apoi la urmatorul 
punct :Proiect de hotarare privind modificarea Programului anual al achizitiilor 

publice pentru anul 2020. Responsabilul pentru achizitii publice prezinta referatul 
de aprobare si raportul de specialitate la proiectul de hotarare avizat favorabil in 

comisiile de specialitate. Detaliaza apoi anexa la acest proiect. Arata ca urmeaza sa 
mai fie adaugata si achizitia lucrarii de placare la amonument discutata la  punctul 

precedent. Nu mai sant alte discutii motiv pentru care se supune la vot acest proiect 
de hotarare. Se aproba cu unanimitate. Se trece la urmatorul punct: Proiect de 

hotarare privind   desemnarea reprezentantilor Consiliului local Cracaoani in 
cadrul Consiliului de administratie al Scolii „Gheorghe Savinescu” din comuna 
Cracaoani. Ia cuvantul secretarul comunei care arata ca la solicitarea conducerii 

scolii coordonatoare, in fiecare an Consiliul local isi desemneaza reprezentantii in 
Consiliul de administratie al acestei institutii. Prezinta referatul de aprobare  si 

raportul de specialitate la proiectul de hotarare, avizat favorabil in comisiile de 
specialitate. Da citire apoi proiectului de hotarare initiat de catre primar prin care a 

propus pe doamnele Zaharia Andreea si  David Mihaela sa faca parte din consiliul 
de administratie al scolii. Presedintele de sedinta intreaba daca sant si alte 

propuneri : D-l Zamfir propune pe d-nii Andrisoaia C-tin si Balau Florin. Nu mai 
sant alte propuneri motiv pentru care se supun pe rand la vot.  Propunerea facuta de 

primarul comunei prin proiectul de hotarare obtine 8 voturi si 4 « impotriva » iar 
cea de a doua 4 « pentru » si 8 « impotriva ». 
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     Se trece la punctul 4 - Proiect de hotarare privind  aprobarea cuantumului si 
numarului burselor acordate elevilor din invatamantul preuniversitar  de stat la 

nivelul Comunei Cracaoani in anul scolar 2020-2021. Secretarul comunei da citire 
adresei venite din partea Scolii Ghe Savinescu  si apoi da citire referatului de 

aprobare si raportului compartimentului de specialitate la proiectul de hotarare 
avizat favorabil de catre comisiile de specialitate . Contabilul sef al institutiei arata 

ca in baza adresei de solicitare  a legislatiei cu privire la stabilire, se propune 
acordarea a unui numar de 18 burse scolare, respective 4 pe social, 4 de deces si 10 

de boala, toate in cuantum de 150 de lei.  
    Nu mai sant alte intrebari motiv pentru care presedintele de sedinta supune la vot 

acest proiect de hotarare : se aproba cu unanimitate de voturi. 

  Ordinea de zi fiind epuizata in incheierea sedintei presedintele  multumeste 

tuturor pentru participare. Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

     PRESEDINTE DE SEDINTA                                 SECRETAR GENERAL 
       Dana- Andreea ZAHARIA                                        Florin   URSACHE    

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


	Incheiat astazi  20 noiembrie  2020   in sedinta  extraordinara de indata a Consiliului local al comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr. 256 din 19 noiembrie 2020.
	Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, cu respectarea conditiilor de siguranta,  participand un numar de 12 consilieri.Liseste d-l consilier Usturoi Ilie-Stelica.  Participa  primarul comunei, secretarul general al comunei, contabilul sef al...
	PRESEDINTE DE SEDINTA                                 SECRETAR GENERAL
	Dana- Andreea ZAHARIA                                        Florin   URSACHE

